
Quantums verksamhetsberättelse 2005 
 

Och igen markerades ett oförglömligt år på skutan Quantum (med mycket möda och stort 

besvär, hej tomtegubbar). Några få stormar och gott med fint propageringsväder. 

Besättningen som styrde skeppet i år var följande: Joakim Slotte (ordf. och kaotisk 

kapten), Markus Pesonen (v.ordf. samt historisk diplomat), Fredrik Jansson (kassör samt 

skattkistans övervakare),  Johanna Grönqvist (sekreterare samt kartograf), Anne Ylinen 

(infochef samt hehesignalist), Jan-Patrik Libäck (värdinna samt kungfukock), Fredrik 

Pettersson (klubbis samt proviantör), Daniel Lindberg (styrelsemedlem samt matros) och 

Anders Björklund (husmor). 

 

Under året har åtminstone följande hänt. 

 

14.01 Filmkväll (Solaris) 

20.01 Sångbokssitz 

25.01 Filmkväll (Team America) 

05.02 QWG 

24.02 Kontakt med spektrum inleds igen 

02.03 Tacokväll 

12.03 Innebandy turnering 

19.03 Representation hos Spektrums årsfest 

07.04 Åbo slott expedition +filmkväll (Super Troopers) 

28.04 Vår sitz 

01.05 Vappen firande (kubb-picnic) 

11.05 Kleios filmkväll 

23.06 Frisbeegolf 

01.09 Minigolf med andra föreningar 

05.09 Träff med Sigma 

08.09 Gulispizza vid Rax 

04.10 Spel med Delta  

07.10 Tacokväll 

23.11 Mixed innebandyturnering 

01.12 ATS kärnkraft seminarie 

13.12 Julfest (årsmöte) 

 

Det grandiösa sångbokskapitlet avslutades med en sångbokssitz. Projektet satte punkt på 

på ett flerårigt megaprojekt som genomfördes av Drutsjba, Asterix och Ex Tempore. 

 

Quantums idrottsverksamhet har fortsatt med stor framgång.  Avdelningen COH 

(Children of Habackuck) har fört med sig stora vinster. Herrlaget förblev obesägrad 

under sählygrundserien och har stor chans för final. I vissa sporter har även en ny 

avdelning uppstått, GCOH (Grand Children of Habackuck) för att lätta på COH´s 

överbelastade bälte. Den traditionala Quantum Winter Games tog plats trots lite snö.  

 

Quantum ordnade gulnäbbsintagningssitzen istället för Sigma. Vår högt profilerade kock 

samt resten av besättningen satte ribban högt för det kommande året. 



Åbo slott resan blev helt oväntant totalt konverterad till ett roligt besök till sjöfartsmuseét 

Forum Marinum. 

 

Någonsorts kontakt etablerades med ett mystiskt hej och hej igen med Spektrum i 

Helsingfors. Under de kommande åren skall vi försöka hålla denna kontakt vid liv. 

 

Då det kikas (med kikare) tillbaka på det gågna året har vi lärt oss åtminstone två saker. 

1) Det blir snabbt trångt på kommandobryggan. 

2) Signalisten har ett viktigt arbete med att hålla upp den stolta Quantum flaggan. 

3) Arkivering är också viktigt.  
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Joakim Slotte, ordförande    Markus Pesonen, vice ordförande 


